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W urzędzie gminy odbyło się spotkanie informacyjne zorganizowane przez Czesława
Pytlewskiego, wójta gminy Skierniewice. Główny temat to dalsze losy oddziałów
przedszkolnych prowadzonych przez Marię John. Nie brakowało emocjonalnych wypowiedzi.

Rodziców bardzo zaniepokoiła informacja o zamiarze likwidacji siedmiu oddziałów przedszkolnych,
podaną przez urząd gminy Skierniewice. Taki zamiar na ręce wójta złożyła Maria John, dyrektor
placówek.

I to właśnie po tej informacji rodzice zaczęli mocniej interweniować. Z tego tytułu powstał list, pod
którym podpisała się grupa rodziców, prowadzająca dzieci do oddziału w Mokrej Prawej.

W przedszkolu panuje rodzinna atmosfera. Dzieci czują się bezpiecznie. Dyrektor



zapewniła dzieciom dużo nowych zabawek, gier pomocy itd. (…) W oddziale
odbywają się lekcje języka angielskiego, zumba, zajęcia manualne, plastyczne.
Mają możliwość kreatywnego myślenia, tworzenia i prezentowania swoich
zdolności.

Czujemy się również bardzo pokrzywdzeni, że przez jeden punkt przedszkolny,
cierpią wszystkie punkty przedszkolne. Każdy rodzic chcę jak najlepiej dla
swojego dziecka, my również chcemy tego dla swoich dzieci. (…) Naszym
zdaniem kierujemy się dobrem naszego dziecka, wybraliśmy omawiany punkt
przedszkolny i wiemy, że dzieci są w nim szczęśliwe i mają odpowiednią opiekę.
Jesteśmy mieszkańcami gminy i zamknięcie punktów pozbawi około 90 dzieci
przedszkola

fragment listu rodziców z oddziału przedszkolnego Mokra Prawa

Choć to nie jedyny list, jaki powstał w ostatnim czasie. Rodzice z innych oddziałów również napisali
podobną korespondencje skierowaną do wójta, a także radnych.

Aby wyjaśnić całą sprawę wójt Skierniewic zorganizował specjalne spotkanie, na którym nie
brakowało emocji. W sali konferencyjnej urzędu, wypełnionej po brzegi każdy z rodziców miał okazję
przedstawić swoje zdanie podczas zebrania.

– Rozumiemy, że główne problemy ma oddział przedszkolny w Miedniewicach. Chodzi przede
wszystkim o dzieci z orzeczeniami o niepełnosprawności. Jednak tych dzieci jest kilkoro. Oczywiście
zadbajmy o nich, tylko pamiętajmy też o większości dzieci, które za chwilę mogą zostać bez
oddziałów przedszkolnych – dodaje mama dziecka z Mokrej Prawej.

Więcej o sprawie piszemy w wydaniu "Głos Skierniewic i Okolicy". (30.01.2020)
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